




Alan Electronics

Conformity to European standards

 This device is in conformity with European Standards and regulations. It does only receive free accessible GPS signals and does not contain any Radar Warning Receiver or related parts. It carries the “**E11**” marking for after market car accessory products. The device can be used free of charges and license in all European countries. The type approval certificate **10R-023694**, has been issued by **VCA (UK)** to the manufacturer INCASYSTEMS Co, Ltd. We confirm the identity to the Albrecht FAS 100 model name.

Konformitätserklärung zu Europäischen Standards

 Dieses Gerät entspricht Europäischen Standards und Direktiven. Es empfängt frei zugängliche GPS Signale und enthält keinen Radarwarner oder ähnliche Baugruppen. Das Gerät trägt das **E11** Zulassungszeichen für nachträglich in KFZ einbaubare elektronische Baugruppen. Das Gerät kann anmelde- und gebührenfrei in allen Europäischen Staaten benutzt werden. Die E11 Typenzulassung **10R-023694** wurde von **VCA (UK)** für den Hersteller INCASYSTEMS Co, Ltd. ausgestellt. Wir bestätigen die Bau- und Funktionsgleichheit zur Albrecht Typenbezeichnung FAS 100.

Dreieich, 15.1.2007



Wolfgang Schnorrenberg
Alan Electronics GmbH